
 

 

Besluitenlijst vergadering 

Commissie fysiek  
29 november 2022 

Besluitenlijst, status:  concept, versie 2 van 1dec22. De vaststelling komt aan de orde in de commissievergadering fysiek van 31jan23. 

 

Aanwezig: 

- de voorzitter: J. Raemakers (D66); 

- de leden: R. Noblesse (i.p.v. J. Coolen), D. Petit en H. Sleven (allen SV), P. Francot,  

   B. Grabert en M. Wagemans (allen RO), J. Nouwen (i.p.v. M. Bongers) en E. Snijders (beiden 

   CDA), R. Bastian en C. Houben (beiden D66) en J. Brokx (PAL); 

- de griffier: W. Cornelissen. 

 

Mede deelnemend aan de beraadslagingen (ex art. 16 Verordening op de commissies): 

- M. Graef, R. Martens en H. Wijers-Van der Linden (wethouders); 

- M. Wuts (beleidsmedewerker volkshuisvesting), agendapunt 6.1.; 

- L. Joris (adviseur ruimtelijke ontwikkeling), agendapunt 6.2; 

- J. Janssen (projectleider ruimtelijk beheer), agendapunt 6.3; 

- N. Gerards (strateeg ruimte), agendapunten 6.4 + 11.1; 

- R. Habets (beleidsmedewerker recreatie en toerisme), agendapunten 6.6 + 6.7. 

 

Mede aanwezig: 

- R. van Heur, L. Linssen en L. Schouten (raadsleden); 

- E. Eggen (teamleider ruimtelijk beheer), S. van Ham (senior medewerker financiën),  

  L. Helwegen (adviseur groen, natuur & landschap) en S. van Horen (beleidsmedewerker afval 

  en milieu); 

- R. van der Broek (directeur Reinigingsdienst Maasland); 

- 4 publieke belangstellenden. 

 

Kijkers via internet 

- 42 publieke belangstellenden volgen de uitzending van de commissievergadering via internet. 

 

NB. 

Via deze hyperlink kan de video van de vergadering achteraf worden geraadpleegd. 

 

Nr. Betreft 
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Bespreken raadsvoorstellen raadsvergadering 13 december 2022 

 

6.3 Vaststellen Beheerplan Groen en Wegen 2023-2026 

 

Op vragen van commissieleden antwoordt portefeuillehouder wethouder R. Martens, daarbij 

ondersteund door ambtelijk adviseur J. Janssen, op hoofdlijnen als volgt: 

- het ‘onderhoudsniveau B’ van een beeldkwaliteit is niet uitgeschreven maar ligt vast met 

  foto’s. Per maand worden 153 punten gecontroleerd op de kwaliteit. Afgelopen mei/juni is  

  geconstateerd dat het niveau onvoldoende was, daarop is vervolgens actie gezet. In oktober 

  jl. heeft hij kunnen vaststellen dat het onderhoud weer grotendeels op niveau is gekomen; 

- het stimuleren van speelterreinen voor scholen ligt bij het bestuur van die scholen; 

- op de webstek Waterklaar.nl, van de provincie en het waterschap, worden projecten 

  genoemd voor het groen-blauw maken van schoolpleinen. De school moet projecten wel 

  grotendeels zelf bekostigen; 

https://channel.royalcast.com/leudal/#!/gemeenteleudal/20221129_1
https://www.waterklaar.nl/noord/nieuws/2022-07-26/start-uitvoeringsprogramma-voor-vergroenen-schoolpleinen
https://groenblauwerevolutieschoolpleinen.nl/
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- de vervanging van (dode) bomen staat los van de 37.000 bomen die het college wil  

  aanplanten; 

- de gemeente gebruikt prima meldingsmiddelen voor personen die een melding willen doen op 

  het gebied van het beheer en onderhoud van de woon- en leefomgeving. Denk daarbij aan de  

  app MijnGemeente en het Meldpunt Leudal op de gemeentelijke webstek. Meldingen die via  

  die weg bij de gemeente binnenkomen komen in een systeem terecht waardoor er efficiënt  

  en effectief kan worden gewerkt en waarop eenvoudig controle kan plaatsvinden. In het 

  algemeen worden de meldingen redelijk snel behandeld; 

- de onderhoudsstaat van de wegen wordt tweejaarlijks gecontroleerd. Meldingen over  

  onveilige wegen worden snel in behandeling genomen maar soms leidt de afhandeling niet tot  

  tevredenheid bij de melder omdat de gemeente anders over de gemelde situatie denkt dan  

  de melder; 

- de gemeente heeft veel te weinig geld voor onderhoud van de wegen. Dat komt doordat er 

  50/60 jaar geleden veel wegen zijn aangelegd maar er zijn nooit gelden gereserveerd voor  

  vervanging. De gemeente hanteert de wonderlijke systematiek dat als er geld voor 

  vernieuwing van wegen nodig is dat dat geld dan wordt gehaald uit de algemene reserve; 

- we gaan minder maaien ter verbetering van de biodiversiteit, maar de veiligheid blijft voorop  

  staan; 

- het onderhoud van duikers valt niet binnen dit raadsvoorstel maar hij gaat daarover wel een 

  ambtelijk gesprek voeren om dat in beeld te krijgen; 

- als een boom is geïnspecteerd wordt ie geregistreerd in een systeem; 

- de wegenlegger is een door het college opgesteld document waarin juridische duidelijkheid 

  wordt gegeven over de openbaarheid van een weg en de onderhoudsplichtige. De informatie 

  is openbaar; 

- de staat van onderhoud van een weg wordt geregistreerd in een digitaal systeem. Als de 

  heer J. Nouwen (die daarom vroeg) inzicht in dat systeem wil hebben dan kan hij een  

  afspraak maken met de ambtelijk beheerder daarvan; 

- de gemeente staat open voor ondersteuning bij particuliere opschoningsacties in de openbare 

  ruimte; 

- In de raadsvergadering van 8nov16 is het 'Beheerplan civieltechnische kunstwerken 2016 

   t/m 2021' vastgesteld. Dat betekent dat er spoedig een nieuw beheerplan moet komen. 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 13dec22 

het raadsvoorstel te bespreken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.leudal.nl/openbare-ruimte-melding
https://nl.wikipedia.org/wiki/Wegenlegger

